
-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: 
Verzonden: maandag 3 oktober 2022 11:37
Aan: gemeente Woensdrecht <
Onderwerp: T.a.v. de gemeente raad van Woensdrecht * Verzoek om legalisatie van hetgeen al 30 
jaar op deze manier in gebruik is.

Beste,

Wij, eigenaren van Ruitercentrum , lopen tegen een groot probleem aan.

Sinds 1992 runnen wij Ruitercentrum  we hebben een kleine 300 ruitertjes die elke week bij ons een 
veilige plek hebben en kunnen genieten van de paarden en pony's.

We krijgen dit voor elkaar door een goed team van mensen en paarden bij elkaar te brengen.

Op ons bedrijf is een bedrijfswoning en andere woning dat al sinds 1992 bewoond is door 
medewerkers van het bedrijf en of derden.

In de Corona tijd hebben we een gedeelte verhuurd aan arbeidsmigranten. 
Handhaving stond op de stoep en het bleek dat dat niet was toegestaan. 
Deze mensen zijn elders onder gebracht.

Na een gesprek aan de omgevingstafel met o.a. de ambtenaar blijkt dat bewoning, al dan niet in 
recreatieve zin, niet is toegestaan.

Graag vraag ik van u medewerking in het legaliseren hiervan en hopelijk kunt u de noodzaak voor ons 
bedrijf hierin zien te weten:

* Het is voor een bedrijf met 30 stuks levende have niet mogelijk om dat binnen 1 gezin/ bewoner in 
de gaten te houden

* Financieel is dit ook noodzakelijk. Het is al 30 jaar een deel van onze inkomsten en dat is, zeker in 
deze tijd, noodzakelijk.

----- om over de woningnood maar niet te spreken in deze tijd.------

Een grote complete woning die al 30 jaar bewoond is kunnen we niet leeg laten staan.

We vragen u dan ook met klem naar deze zaak te kijken en deze woning als tweede bedrijfswoning te 
benoemen of anders als recreatiewoning.

In afwachting van u reactie blijft de woning in noodzakelijk gebruik.

Graag horen we van u,

In afwachting daarvan,

Met vriendelijke groet,

Ruitercentrum 


